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Můj tým úspěšně přímo vyléčil 6000 pacientů. Vycvičil jsem stovky lékařů, kteří nyní učí svoje
studenty. Jako skupina dohromady jsme úspěšně vyléčili miliony pacientů. Prezident Trump byl mým
pacientem, Rudy Giuliani byl mým pacientem, rabín Chaim Kanievsky byl můj pacient. Pan Litzman,
ministr zdravotnictví Izraele, byl můj pacient minulý rok. Jen vám říkám, kteří lidé mě kontaktovali
se zájmem o péči. Včetně brazilského prezidenta Bolsonara. Moje zkušenost mi dala velmi unikátní
perspektivy v přístupu ke covidu-19, což je v podstatě udržet lidi mimo nemocnici.

Rád bych… co se týče dětí, jediný důvod, proč byste kdy chtěli dítě očkovat, je když věříte v
obětování dětí. Pokud chcete experimentovat na dětech jako s uhlíkem. tak jim dejte tuto injekci.
Jinak není žádný důvod… dovolte mi vysvětlit. Kdykoliv vyhodnocujete jakýkoliv lék, musíte se na něj
podívat ze tří perspektiv. Je bezpečný? Funguje? A potřebujete ho?

Jen protože máte tu schopnost, neznamená, že ho musíte použít. Musí tam být lékařská nezbytnost…
musí být pro něj potřeba. Když se podíváte na CDC, statistika pro děti do věku 18 let, které jsou
zdravé, míra přežití pro ně je 99,998 % bez žádné léčby. Tak jak řekl dr. Yeadon, chřipkový virus je
pro děti nebezpečnější než covid-19, a on odhadnul, že sto dětí na milion zemře na očkování. Myslím
si, že ten počet bude výrazně vyšší a vysvětlím vám proč. Pokud máte věkovou skupinu… slyšíte mě?
Ano, slyšíme vás. Pokud máte věkovou skupinu, která nemá žádné riziko úmrtí na onemocnění, proč
byste jim chtěli píchnout jedovatou smrtící injekci? Podívejme se, jestli tato věc funguje.

Dvě nejvíce proočkované země na světě jsou Izrael, kde je 85% proočkovanost, a ostrovní národ v
Indickém oceánu jménem Seychely, kde je proočkovanost také nad 80 %. Obě země zažívají
vypuknutí varianty Delta. Takže… položím vám otázku. Pokud naočkujete… pokud naočkujete většinu
své populace, proč tam stále máte případy onemocnění? To zaprvé… zadruhé: proč byste vůbec
podávali třetí dávku toho stejného, co nefungovalo v prvních dvou případech?
Dobrá… to je s ohledem na to, jestli to funguje, nebo ne. A promluvme si o bezpečnosti, což je
skutečný problém. Existují tři úrovně bezpečnosti nebo úmrtí, na které se musíme podívat. Jedna je
akutní, druhá subakutní a dlouhodobá. Akutní definuji od chvíle podání injekce po další tři měsíce.
Hlavní riziko injekce jsou krevní sraženiny, tak jak řekl dr. Yeadon. Podle institutu Salk… a
mimochodem, vše, co říkám, obhájím dokumentací. A prosím, nevěřte mi, měli byste si věci sami
ověřit.
Mohu vám poskytnout důkaz pro vše, co říkám. Podle institutu Salk, když člověk dostane injekci
těchto tzv. „vakcín”, tělo se stane továrnou na výrobu spike proteinu, tvořící biliony spiků, které se
přesouvají do vnitřního povlaku vašich krevních cév. Jde v podstatě o malé hroty uvnitř vaší
vaskulatury. Jak krevní buňky skrze ně protékají, poškodí se a způsobí sraženiny. Pokud se to stane v
srdci, jde o infarkt, pokud v mozku, tak jde o mrtvici. Vidíme, že hlavní příčina úmrtí z krátkodobého
hlediska je na krevní sraženiny, a většina z toho se děje v prvních třech nebo čtyřech dní. 40 % se
děje v prvních třech dnech po podání této jedovaté smrtící injekce. Nyní… další problém je, že
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způsobuje zánět srdečního svalu u dětí. Omlouvám se, záněty srdečních svalů u mladistvých. A třetí
problém, který je nejvíce znepokojující, je ten, že podle článku New England Journal of Medicine –
podle předběžných dat – míra potratů v prvním trimestru… míra potratů u žen v prvním trimestru po
očkování se zvyšuje z 10 % na 80 %.
Chci, abyste pochopili, co jsem právě řekl. Míra potratů v prvním trimestru těhotných žen po
očkování se zvýší na osminásobek. To jsou předběžná data, která se časem mohou změnit, ale jen
vám říkám, jaká jsou nyní. To je nejmenší z problémů. Druhý problém je subakutní úmrtí. Ve
zvířecích studiích, které provedly s těmito vakcínami, se ukázalo, že všechna zvířata reagovala dobře
v produkci protilátek. Když ale zvířata byla znovu vystavena viru, proti kterému byla očkována, velký
počet z nich zemřel. Po prošetření zjistili, že jejich imunitní systém je zabil. Říká se tomu
protilátkově závislé zesílení (ADE) nebo patogenní priming, nebo paradoxní imunitní zesílení. Ale jde
o to, že spousta těch zvířat zemřela. Můžete tvrdit, že lidé jsou odlišní. Moje odpověď je: Možná ano,
ale ty studie nebyly provedeny… vy jste právě tou studií. CEO Pfizeru řekl, že Izrael je největší
laboratoří na světě.
Ty dlouhodobé studie k vyloučení… Dr. Luc Montagnier, který získal Nobelovu cenu za medicínu za
objev HIV, řekl, že tohle je největší riziko pro lidstvo a největší riziko genocidy v historii lidstva.
Riziko reakce ADE u lidí, ke které dochází později, nebylo vyloučeno. Moje otázka je, proč bych
očkoval někoho potenciálně destruktivní, smrtelnou látkou, aniž bych tuto věc nejprve vyloučil? A
třetí věcí jsou dlouhodobé důsledky. Existují jasné důkazy, že ovlivňuje plodnost. Poškozuje funkci
vaječníků. A snižuje počet spermií. To zaprvé… a zadruhé rozhodně zvyšuje množství autoimunitních
onemocnění. Kdo ví, jak to v průběhu času sníží věk dožití? A minulý týden vyšla stať ukazující, že
zvyšuje riziko rakoviny. Ať se na to podíváte jakkoliv… ať z akutního hlediska, kdy způsobuje krevní
sraženiny, zánět srdečního svalu a potraty, nebo ze střednědobého, subakutního hlediska, kdy může
vést k patologickým katastrofálním imunitním reakcím, nebo z dlouhodobého hlediska, kdy může
vyvolat autoimunitní onemocnění, rakovinu a neplodnost… To je velká obava.
A když se podíváte na vysoce rizikovou skupinu, která úmrtnost 7,5 %… to jsou moje data, která byla
první na světě, která jsem publikoval ve studii v recenzovaném časopise, která se stala základem pro
více jak 200 dalších studií, které potvrdily moje pozorování, že když léčíte lidi ve správném časovém
období, snížíte úmrtnost o 85 %. Takže ze 600 tisíc Američanů jsme mohli 510 tisícům zabránit před
hospitalizací a úmrtím. A mimochodem… tyto informace jsem přímo předal bývalému premiérovi
Benjaminovi Netanjahuovi v dubnu 2020. Také jsem informoval každého člena vašeho ministerstva
zdravotnictví. Takže… moje otázka pro vás je… pokud mohu snížit úmrtnost ze 7,5 % na méně než
půl procenta, proč bych používal jedovatou smrtící injekci, která nefunguje, a má otřesné vedlejší
účinky?
Vidím, jak strach žene lidi k věcem, které jsou naprosto iracionální, které nedávají smysl a obětují
tak své děti. A ano… vaše ministerstvo zdravotnictví vám lže. Vaše statistiky jsou naprosto zkreslené.
Chcete vidět něco skutečného? Existuje web WorldMeters.info. Vyhledejte si tam Izrael a uvidíte, že
20. prosince došlo k obrovskému nárůstu v křivce úmrtí v Izraeli. Víte, co se 20. prosince stalo v
Izraeli? Začalo se plošně očkovat. A tohle jsou čísla, která hlásí izraelská vláda, akorát je příliš
hloupá na to, aby je utajila. Neexistuje žádné opodstatnění, aby se používala tato jedovatá smrtící
injekce, pokud nechcete obětovat lidi. Asi jsem skončil.”
Zdroj: czechfreepress


